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خبـر سامانه جدید دریافت شکایات و گزارش تخلفات شورای اسلامی شهر شیراز آغاز به کار کرد
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی روابط عمومی شورای اسلامی 
شهر شیراز با توجه به شعار شفافیت، پاسخگویی و قانون مداری شورا، سامانه 
این پس  از  به کار کرد و  جدید دریافت شکایات و گزارش تخلفات آغاز 
تمام درخواست ها و شکایات و گزارش های تخلفات و سو مدیریت از طریق 

سامانه قابل پیگیری است.
با توجه به نهایی شدن سامانه پاسخگویی به شکایات شورا و مدیریت شهری، 
این سامانه از فروردین ماه سال جاری فعالیت خود را آغاز کرده است و تمام 
از   .... و  مدیریت  و سوهای  مردمی  و گزارش های  و شکایات  درخواست ها 

طریق این سامانه دریافت و قابل پیگیری است.

کلان شهر  اسلامی  شورای  سایت  به  مراجعه  با  می توانند  متقاضیان 
شکایات سامانه  صفحه  و   shora.shiraz.ir آدرس  به   شیراز 

https://shora.shiraz.ir/Complaint و انتقادات درخواست خود را با مستندات 
بارگذاری و پیگیری کنند

همچنین به عنوان یک شهروند آگاه با حس مسؤولیت اجتماعی از سوء جریان 
اداری نظیر تضییع اموال عمومی، تخریب باغات و محیط زیست، وجود فساد و 
جرم و یا دیگر تخلفات اداری اطلاعاتی دارند، می توانند شکایت و یا اطلاعات 
اعلام و  به شکایات و  به سامانه رسیدگی  را  این گونه سو جریانات  از  خود 

ارسال نمایند تا برابر مقررات به آن رسیدگی شود.

درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی  علوم  دانشگاه  درمان  معاون 
شیراز با قدردانی از عملکرد واحد پیوند اعضای دانشگاه و همچنین 
خانواده های اهداکنندگان عضو به پاس نیت انسان دوستانه آنان در 
در  دانشگاه  این  کشوری  دوم  رتبه  کسب  از  بیماران،  جان  نجات 

شاخص اهدای عضو »PMP« خبر داد.
درمان  معاونت  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
مهرداد  شیراز،  درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی  علوم  دانشگاه 
آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  اعلام  طبق  گفت:  شریفی 
پزشکی، دانشگاه علوم پزشکی شیراز در سال گذشته با اعزام 151 
مورد مرگ مغزی برای پیوند اعضا، موفق به کسب رتبه دوم اهدای 

عضو در کشور شد.
او افزود: این شاخص بر اساس واحد »PMP« و به ازای هر اهدای 
ساله  یک  زمانی  بازه  طول  در  نفر،  میلیون  یک  جمعیت  در  عضو 
ارزیابی می شود. معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شیراز از انجام 
405 مورد پیوند کبد، 364 پیوند کلیه، 16 مورد کلیه و پانکراس، 

6 مورد پانکراس، 2 مورد مولتی ارگان، 9 مورد روده، 11 قلب و 5 
ریه به عنوان مهم ترین اعمالی جراحی پیوند انجام شده در مجموعه 

دانشگاه علوم پزشکی شیراز در سال گذشته یاد کرد.
بخشی  آگاهی  و  فرهنگ سازی  با  تا  کرد  امیدواری  ابراز  شریفی 
مناسب، شاهد این باشیم که دغدغه های بیماران در انتظار پیوند عضو 
مغزی  مرگ  بیماران  خانواده های  خداپسندانه  اقدام  و  فداکاری  با 

برطرف شود.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد؛

مدیر دفتر ایمنی و کنترل ضایعات شرکت توزیع نیروی برق 

استان فارس مطرح کرد؛

برق گرفتگی، شایع ترین خطر در زمان 
راه اندازی کولرهای آبی

با حضور وزیر علوم انجام شد؛

خدمات  انجام  توافقنامه  فناوری،  و  تحقیقات  علوم،  وزیر  با حضور 
تصفیه خانه های  فعالیت  بهبود  و  ارتقا  زمینه  در  پژوهشی  و  علمی 
شرکت  بین  فارس  استان  در  صنعتی  نواحی  و  شهرک ها  فاضلاب 

شهرک های صنعتی فارس و دانشگاه صنعتی شیراز امضا شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت شهرک های 
صنعتی فارس زلفی گل وزیر علوم تحقیقات و فناوری در آیین انعقاد 
این تفاهم نامه گفت: انعقاد این توافق نامه ها منجر به نفوذ دانش در 

صنعت خواهد شد.
فاضلاب  تصفیه  و  فراوری  توافق نامه،  این  انعقاد  با  افزود:  وی 
شهرک های صنعتی به وسیله یک شرکت دانش بنیان با کمک نانو 
تکنولوژی صورت می پذیرد و دانشگاه صنعتی شیراز زمینه استفاده 

از تجربیات پژوهشگران و دانشمندان این عرصه را فراهم می کند.
وزیر علوم افزود: در اجرای این برنامه علمی و پژوهشی تعداد قابل 
از  صنعتی  آب های  تصفیه  زمینه  در  دکترا  دانشجویان  از  توجهی 

طریق نانو اقدامات پژوهشی را به صورت عملی اجرا خواهند کرد.
این  انعقاد  آیین  در  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
از  بهره گیری  توافق  این  اصلی  اینکه رویکرد  به  اشاره  با  توافقنامه 
شیراز  صنعتی  دانشگاه  پژوهشی  و  تحقیقاتی  علمی،  ظرفیت های 
خانه های  تصفیه خانه  وضعیت  ارتقای  و  بهبود  به  کمک  زمینه  در 
 16 حاضر  حال  در  گفت:  استان  صنعتی  شهرک های  فاضلاب 
تصفیه خانه در شهرک های صنعتی استان با ظرفیت تصفیه روزانه ۸ 
هزار مترمکعب به فعالیت می پردازند که استفاده از دانش های جدید 
این تصفیه خانه ها  فعالیت  بهینه  انجام  در زمینه مدیریت، راهبری و 

ضروری است.
از مسائل مهم در تصفیه خانه های  افزود: یکی  سید مصطفی هاشمی 
برای  تصفیه شده خروجی  پساب  از  بهینه  استفاده  فاضلاب صنعتی 
در  که  است  صنعتی  غیر شرب  مصارف  و  سبز  فضای  در  استفاده 
استان  در  مهم  این  تحقق  برای  محکم  گام های  توافقنامه  این  قالب 

برداشته می شود.
تصفیه خانه های  کارآیی  ارتقای  و  به روزرسانی  اهمیت  بر  وی 
فاضلاب صنعتی در شهرک های صنعتی استان تاکید کرد و گفت: 
بدون شک استفاده از نتایج تحقیقات، پژوهش ها و فناوری های جدید 

می تواند نقش موثری در زمینه بهبود شرایط ایفا کند.
هاشمی اعتبار ریالی این توافقنامه را 5 میلیارد تومان اعلام کرد و 
گفت: نتایج این توافقنامه در کمک به حفظ محیط زیست و استفاده 

مطلوب از ظرفیت تصفیه خانه ها مؤثر خواهد بود.

و  تعاملات  افزایش  به  مصمم  شرکت  این  اینکه  بیان  با  وی 
آموزش  مراکز  و  دانشگاه ها  با  پژوهشی  و  علمی  همکاری های 
صنعت  بخش  ارتقای  برای  ظرفیت ها  از  استفاده  راستای  در  عالی 
را  مختلفی  تفاهم نامه های  است گفت:  استان  و شهرک های صنعتی 
منعقد کرده ایم تا ارتباط بین صنعت و دانشگاه به صورت عملیاتی و 
کاربردی دنبال شود و این توافق نامه هم بیانگر اهتمام عینی و عملی 

به این موضوع است.
تحقیقات  آموزشی،  پژوهشی،  علمی  خدمات  انجام  تفاهم نامه 
ارتقاء بهره وری سه حوزه  کاربردی، مشاوره مدیریتی و اجرایی و 
فنی، محیط زیست و صنایع کوچک در شهرک ها و نواحی صنعتی 
امضای  به  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر  در حضور  فارس  استان 
مهندس سید مصطفی هاشمی مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
فارس و محمد مهدی علویان مهر رییس دانشگاه صنعتی شیراز رسید.
موضوع تفاهم نامه عبارت از مشاوره علمی و فنی، پژوهش و آموزش 
درراستای رفع نیازهای شرکت شهرک های صنعتی استان فارس در 
حوزه های معاونت فنی و صنایع کوچک و مدیریت ایمنی، بهداشت، 

محیط زیست و انرژی است.
 مطالعات موردی و ارائه راه حل به منظور مدیریت هزینه، طرح های 
و  بهره وری  رویکردهای  الزامات،  رعایت  کیفیت،  ارتقا  جامع، 
رقابت پذیری، توسعه علمی و آموزشی در تمامی زمینه ها از جمله 
تأمین  دامنه های  و  انرژی  و  پدافند  صنایع کوچک، زیست محیطی، 
راهکار  و  مدت  کوتاه  توصیه های  آنها،  مدیریت  و  زیرساخت ها 
بلند مدت مرتبط با کارگروه های پژوهشی با دانشگاه که به صورت 
دستور کار پروژه های پژوهشی و یا به صورت دستور کار خدمات 
نامه  پایان  از  حمایت  قالب  در  یا  و  آزمایشگاهی  و  مشاوره ای 
کارشناسی ارشد و رساله دکترا به واحد پژوهشیار ارجاع خواهد شد 

از دیگر موارد توافق نامه خواهد بود.

آخرین وضعیت کروناویروس در استان فارس

مدیر کل راه و شهرسازی فارس اعلام کرد؛

50 هزار واحد بافت فرسوده فارس 
باید نوسازی شود

استاندار فارس:

استاندار فارس در شورای مسکن این استان گفت: آیین نامه ای جامع 
قرارداد  انعقاد  بر  مبنی  املاک  مشاوران  کمیسیون  درخصوص حق 

خرید، رهن و اجاره مسکن تدوین شود.
امور  و  عمومی  روابط  کل  اداره  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش 
بین الملل استانداری فارس محمدهادی ایمانیه در جلسه شورای مسکن 
یا تمدید قرارداد مستاجران،  به آغاز فصل جابجایی  اشاره  با  استان 
انکارناپذیر  نقشی  را  مسکن  اجاره  بازار  در  املاک  مشاوران  نقش 

دانست.
مالکین  اینکه در شرایطی هستیم که برخی  بیان  با  استاندار فارس   
قرار  خود  کار  دستور  در  را  اجاره بها  منطقی  حد  از  بیش  افزایش 
مالکین  از  مالیات  اخذ  و  خالی  خانه های  شناسایی  لزوم  بر  داده اند، 
آن ها تاکید کرد و گفت: تحقق این عمل حتماً و قطعاً، بخشی از 

التهاب موجود در بازار اجاره مسکن را آرام می کند.
مسائل  از  برخی  اصلاح  در  مردم رسی  سامانه  موفق  تجربه  به  وی   
منازل  شناسایی  برای  افزود:  و  کرد  اشاره  اجتماعی  حوزه های 

مسکونی خالی می توان سامانه ای را آماده و مورد استفاده قرار داد.
با همکاری سازمان  ایمانیه خواستار اخذ مالیات از خانه های خالی   
صمت، اتحادیه املاک و امور مالیاتی استان شد و گفت: با همکاری 
دستگاه های مسئول کمیته های مالیاتی در این زمینه به صورت ویژه 

تشکیل شود.
 وی همچنین خواستار نظارت مستمر بر مشاورین املاک، با تمرکز 
بر شناسایی و برخورد سلبی با بنگاه های غیرمجاز شد و افزود: اتحادیه 
املاک بنگاه های غیرمجاز را شناسایی نماید؛ تا پایان اردیبهشت ماه 
اقدام  مجوز  اخذ  به  نسبت  غیرمجاز  املاک  مشاورین  جاری،  سال 

نمایند در غیر این صورت تعطیل شوند.

 

رئیس شورای مسکن استان، یکی دیگر از عوامل افزایش اجاره بها را 
ضریب محاسبه حق بنگاه داری دانست و اظهار داشت: در صورتی که 
کمیسیون مشاورین املاک درصد ثابتی تعیین شود، تا حدودی شاهد 
کاهشِ دامن زدن به افزایش قیمت ها خواهیم بود لذا لازم است آیین 

نامه ای جامع و کامل در این خصوص تدوین شود.
افزایش  به  تمایل  صاحب خانه ها  چنانچه  افزود:  فارس  استاندار   
که  شده اند  موظف  املاک  بنگاه های  دارند،  را  اجاره بها  غیرمنطقی 
ارجاع  ویژه ای  کمیته  به  را  مراتب  و  خودداری  قرارداد  انعقاد   از 

دهند.
ایجاد  اتحادیه املاک استان، مبنی بر  ابتکار تحسین برانگیز  به   وی 
پویش مهربانی رهن و اجاره اشاره کرد و اظهار داشت: در دوران 
شیوع بیماری کرونا شاهد بودیم برخی از مالکین نسبت به بخشش 
اجاره خود اقدام کردند؛ این اقدام که از شیراز و فارس آغاز شد مورد 
تقدیر رهبر معظم انقلاب نیز قرار گرفت؛ بسته های تشویقی تعریف 
کنید تا از مالکانی که نسبت به مستاجران خود با مهربانی و رأفت 

برخورد می کنند تقدیر شود.

مدیرعامل شرکت توزیع برق شیراز:

برای اولین بار در کشور کارخانه نوآوری 
برق و انرژی در شیراز ایجاد می شود

جانشین بسیج دانشجویی فارس خبر داد؛

برگزاری پویش ذره بین در فارس


